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Zápis z jednání 
 
 
 
 
 
Jednání komise -  MK Mařatice 
 

Komise - MK Mařatice 17:00 – 18:30 

prezence: přítomen A, nepřítomen N, omluven O 26. 06. 2023 
Ing. Petr Lapčík - předseda A 
Ludmila Hanáková  - místopředsedkyně A 
Alena Presová A 
Ing. Pavel Borýsek N 
Mgr. Jakub Grós A 
Blanka Rosůlková A 
Ing. Tomáš Zubr, MBA A 
Ondřej Mráz O 
Bc. Marie Kouřimová A 
Mgr. Irena Pořízková A 
Ing. Jiří Durďák A 
Ing. Hana Dvorníková - tajemnice  A 
  
 

 
 
 

Program jednání: 
 

1) Zahájení 
2) Kontrola zápisu z minulého jednání 
3) Žádost SMM Mgr. I. Větříšková 
4) Seznámení s opatřením 05 a 06/2023 
5) Návrh na změnu rozpočtu 
6) Žádost občana Mgr. Březiny 
7) Posezení – Mařatice, Na Bahně 
8) Různé 
9) Diskuse 
10) Závěr 

 
 
 
Ad 1)  
Jednání zahájil a řídil předseda místní komise ing. Petr Lapčík, který přítomné seznámil 
s návrhem programu. Po jeho jednomyslném odsouhlasení se jím jednání řídilo. 
 
Ad 2)  
Bez připomínek. 
 
Ad 3) 
Na základě žádosti Mgr. I. Větříšková o možnosti financování umístění  2 ks laviček na 
autobusové zastávky Mařatice, škola – směr na Východ ve výši 30 tis. Kč byla členy komise 
schválena.                                                                                                               O: SMM 
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Ad 4)  
Členové komise byli seznámeni s opatřením 05 a 06/2023. 
 
Ad 5) 
Žádáme vedoucího ekonomického odboru ing. V. Mošťka o předisponování finančních prostředků 
z MK Mařatice na SMM z důvodu financování umístění  2 ks laviček na autobusové zastávky 
Mařatice, škola – směr na Východ ve výši 30 tis. (Projednáno  SMM, Mgr. I. Větříšková)  O: EKO 
  
Ad 6)  
Členové komise rozsáhle a dlouze diskutovali ohledně Petice proti výstavbě vysoko podlažního 
bytového domu Na Rybníku. Vzhledem k tomu, že oficiálně nebylo požádáno na stavebním úřadě 
o vydání územního rozhodnutí ani stavebního povolení, rovněž nebyla dodána jakákoliv 
dokumentace ke stavbě domu, z uvedených důvodů se komise nemohla vyjádřit. 
Doporučujeme, aby proběhlo jednání v uvedené věci za účasti vedení města,  investora, 
petičního výboru a zástupce člena místní komise Mařatice. 
 
Ad 7)  
Členové komise souhlasí s návrhem SMM (dodáno: Ateliér König, 19/6/2023) 
O: OSMM 
 
Ad 8)  

a) Členové komise žádají o likvidaci trávy postřikem na Hliníku u dětského hřiště, ul. Fr. 
Kretze)                                                                                                              O: SMM 

 
b) Členové komise žádají o informaci, kdy bude dokončeno hřiště u Kauflandu O: SMM 

 
c) Členové komise pověřili k jednání ing. T. Zubra, MBA a paní L. Hanákovou ve věci 

rozšíření dětského hřiště u Školy Mesit. 
 
Ad9) 
Závěrem předseda poděkoval všem přítomným za účast. 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: ing. Hana Dvorníková  – tajemnice komise 
 
Ověřil: ing. Petr Lapčík – předseda komise 
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